

Michele Corcella

Vendredi 28 avril– 20h15 - L'Entrepôt

Biographie



Michele Corcella est l'un des compositeurs et arrangeurs de jazz italiens les plus prisés. En plus d'avoir remporté de nombreux prix dans des concours internationaux de composition, il a travaillé comme arrangeur/chef d'orchestre avec David Liebman, Kenny Wheeler, Enrico Pieranunzi, Randy Brecker, Steve Swallow, Tom Harrell, John Taylor, Norma Winstone, WDR Big Band, Glauco Venier et Mario Brunello. Il est également un spécialiste des techniques de composition de Duke Ellington et a donné des conférences aux Duke Ellington International Conferences à Amsterdam (2014), New York (2016), Birmingham (2018) et au Symposium international des compositeurs de jazz à Tampa (2017). Il enseigne la composition de jazz au conservatoire italien de Bologne.

Pour plus d'informations sur Michele Corcella :

www.michelecorcella.it

info@michelecorcella.it

Biography



Michele Corcella is one of the most sought-after Italian jazz composers and arrangers. Besides winning many prizes in international composition competitions, he has worked as arranger/conductor with David Liebman, Kenny Wheeler, Enrico Pieranunzi, Randy Brecker, Steve Swallow, Tom Harrell, John Taylor, Norma Winstone, WDR Big Band, Glauco Venier and Mario Brunello. He is also a specialist on Duke Ellington's composition techniques and has given lectures at the Duke Ellington International Conferences in Amsterdam (2014), New York (2016), Birmingham (2018) and at the International Jazz Composers' Symposium in Tampa (2017). He teaches jazz composition at the Italian conservatory in Bologna.

For more information on Michele Corcella:

www.michelecorcella.it

info@michelecorcella.it